

**Skolebestyrelsesmøde 10**  
**Tirsdag den 18. juni 2019 kl. 17.00 – 19.30**

Mødeleder: Jane

Afbud: Sanne

	<b>Tidsramme:</b>	<b>Indhold:</b>	<b>Bilag:</b>
1.	<b>17.00 – 17.15</b>	<b>Nyt fra elevråd</b>	
		<i>Ikke store nyheder. Der arbejdes på det udendørs møbel. Mona, som er madleverandør vil gerne deltage i elevrådsmøde. Charlotte aftaler med Mona.</i>	
2.	<b>17.15 – 17.30</b>	<b>Nyt fra skoleleder/bestyrelse</b> <b>Skoleleder:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Status på ansættelser</li><li>• Status på næste skoleårs planlægning</li></ul>	
		<i>Vi håber at have styr på ansættelser. Hvis der ikke kommer overraskelser, er vi på plads med næste års skema og næste års bemanning. Inklusionsopgaven vil fylde, da der er et politisk ønske om at flytte ressourcer fra inklusion og distrikt. Skolens økonomi er i det kommende år prioriteret således, at vi forventer et underskud på grund af flere ansættelser. Dog ikke så stort, at det fjerner det samlede overskud.</i>	
3.	<b>17.30 – 17.45</b>	<b>Præsentation af Aulas hjemmeside + bestyrelsens kommunikation</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Status Aula</li><li>- Præsentation af hjemmesiden</li><li>- Fotografering af bestyrelsesmedlemmer</li><li>- Bestyrelsens synlighed</li><li>- Video med bestyrelse (gruppe) og fordeling af klasser</li></ul>	
		<i>Aula udsat. Skolen sørger for en opdatering af det allermest nødvendige på Intra. Der kommer meldinger fra Skoleafdelingen og Skolechefen ud til alle. Jane og Arne er en arbejdsgruppe. Vi fordeler klasser mellem bestyrelsesrepræsentanterne på mødet den 18. august. Oliver 7A spørges om han kan hjælpe med at klippe (Arne har opgaven)</i>	
4.	<b>17.45 - 18.10</b>	<b>Udkast til ny samarbejdsaftale Voel, Resenbro, Langsø</b>	<b>Bilag</b>
		<i>Vi vil drøfte muligheder for at legedagen flyttes til Langsøskolen.</i>	

	<p><i>Vi vil have viden til at handle på. Spørgeskema til forældre i kommende 7. klasse. Overvejelser om flere datamuligheder</i></p> <p><i>KS og KE laver sammen med Desirée et udkast til det strategiske arbejde.</i></p> <p><i>Vikarudfordringer og det at vi arbejder på at løse dem skal italesættes.</i></p> <p><i>Elever: Slå på frihed, åbenhed og muligheden for at lære af fejl. Fagligheden skal også italesættes så den del står tydeligt.</i></p> <p><i>Ifm branding sørg for at tale til elever og italesæt faglighed.</i></p> <p><i>Brochure til nye elever?</i></p>	
5.	<b>18.10 – 18.20</b>	<p><b>Status på valg af nyt bestyrelsesmedlem</b>                  Ingen ny kandidat har meldt sig. Vi skal drøfte, hvordan vi håndterer det og sikrer mindst et nyt medlem.</p>
	<p><i>Keld har kontakt til to kandidater. Møde i den kommende tid. Vi ser hvad det kaster af sig.</i></p>	
6.	<b>18.20</b>	<p><b>Sankt Hans på Langsøskolen de kommende år?</b></p>
	<p>Bestyrelsen vil gerne arrangere sammen med Nærmiljø arrangere dagen</p>	
7.	<b>18.25</b>	<p><b>Evt</b></p>
	<p><b>Bestyrelsesmødet den 25/9 måske flyttes på grund af skolefesten dagen efter (Det er ikke i samme uge, så ikke noget problem). Indkaldelser til bestyrelsesmøder følger snarest.</b></p>	
8.		<p><b>Derefter spising</b></p>

**Kommende punkter:**  
**D-klasse tema**  
**Skolebestyrelsesvideo**  
**Legedag i Voel – kan den flyttes til Langsøskolen**